
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 03/2022

Aika: 27.1.2022, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo A106, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Iida Saaristomaa (puheenjohtaja)

Julia Sippala (sihteeri)

Inkeri Nora

Juho Alin

Milja Parviainen

Rebekka Sihvola

Ruusu Nurmi

Tuukka Pallonen

Muut läsnäolijat
Elina Ståhlberg (poistui kohdassa 12.2)

Toni Laurén

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.12.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Tuukka Pallonen ja Milja Parviainen.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Kulttuurineuvos Toni ja WappuPhuksiWaari Elina olivat vierailemassa kokouksessa. Juho

ilmoitti, että eväänä on viinirypäleitä sekä hapankorppuja hummuksella ja kurkulla. Juho

huomautti, että erityisruokavaliot aiheuttivat haasteita eväsostoksilla.

6. Fiiliskierros
Rahim: Kuuluu lämmintä ja hyvää. Suunnittelee pienimuotoista roadtrippiä.
Ullis: Alppi-ilma virkistää. Villapaitaprojekti saatu päätökseen. Ruotsin kuuleminen ja
TF-kavereiden kanssa hengailu ollut myös virkistävää.
Tuukka: Kuuluu hyvää. Olo sekavan stressaantunut. Otti yhteyttä autokouluun, koska

ajo-opettaja on Jyväskylässä.

Ruusu: Ollut hyvä viikko.

Rebekka: Valoa näkyy tunnelissa. Hyvä mieli. Tuntuu, että saa ajokortin tänä keväänä.



Juho: Kuuluu hyvää. Kävi Turussa, jossa söi valtavan runebergintortun.

Toni: Toimarihommat lähteneet hyvin käyntiin. Innostui Juhon runebergintortusta ja

suunnittelee ostavansa sellaisen kotimatkalla.

Elina: Ollut hölmö päivä. Softeng ei suju. Kohta kipparinvartti, mikä on kivaa.

Inkeri: Hyvä fiilis joskin muutto stressaa. Yltiömäisen iloinen vuoden parhaasta

leivoskaudesta.

Milja: Kuuluu tosi hyvää, rakastui eilen Kipsari Väreen leipiin. Tutastudio innostaa.

Julia: Hyvä draivi menossa. Softeng vituttaa. Wolttaaminen kiinnostaa.

Iida: Perjantain hirveästä dediksestä selvitty. Nyt ollut hyvä fiilis ja hyvä määrä hommia.

Puheenjohtaminen jännittää.

7. Hyväksyttävät laskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Inkeri Nora Hallituksen kokouseväät 20.1.2022 9,88 € Hyväksytty

Alessa Aila Kahvimaitoa Olkkarille 8,80 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Megaskaba 2022 tarvikkeita 49,55 € Hyväksytty

Alessa Aila Namubuffan täyttö 24.1. 333,15 € Hyväksytty

Juho Alin Hallituksen kokouseväät 27.1.2022 10,00 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin Hermanni Toivo killan jäseneksi.

8.2. Muut esille tulevat asiat
Vuosikokouksen uusi päivämäärä on 16.3.2022. Todettiin, että ponnet edistyvät

hitaasti mutta varmasti. Hallituslaiset ja toimarit koostavat yhdessä killan

vuoden 2022 toimintasuunnitelmaa, ja sen deadline on 31.1.2022.

9. Viestintä
9.1. Viestintäsektorin kuulumisia

Tietskarijengi on tapaamassa viikonloppuna. Somettajien kanssa on

suunniteltu, että jatketaan kuukausikoosteita Instagramissa ja sometetaan

Megaskabasta. Milja on kalastanut valokuvaajan hallituskuvaa varten.

9.2. Muut esille tulevat asiat
-



10. Yhteisö
10.1. Kulttuurineuvoksen tervehdys

Kulttuuritoimikunta piti kokouksen, jossa suunniteltiin kevään tapahtumia ja

valmisteltiin toimintasuunnitelmaa. Kulttuuritoimikunnalta on tulossa hyviä

juttuja tälle vuodelle. Keskusteltiin  kulttuuritoimikunnan Telegram-kanavasta

ja budjetista.

Siirryttiin kohtaan 12.2.

10.2. Toimarikuulumisten kyselykäytännöt
Iida esitteli toimarikuulumisten kyselykäytännöt.

10.3. Hallituksen postilaatikon palautteet
Hallituksen postilaatikkoon tuli palautetta, jossa kehuttiin hyvää viestintää

killan koronalinjauksista. Iloittiin tästä. Samassa palautteessa toivottiin

Olkkarille Macin usb-c-laturia. Todettiin, että tällainen on jo Olkkarilla.

Neuvottiin ottamaan yhteyttä OTMK:hon muista kiltahuoneeseen liittyvistä

hankinnoista.

Toisessa palautteessa eläköityvä ISOvastaava ilmaisi huolta ISO-sanan pienellä

kirjoittamiseen tämän viikon viikkotiedotteessa. Julia selvensi hallitukselle

sanan ISO oikeaoppista kirjoitusasua. Milja kuvaili palautetta

win-win-tilanteeksi, Julia oli lukenut viikkotiedotteen ja Milja muistaa

tulevaisuudessa kirjoittaa ISO oikein.

Todettiin, että kiltalaisia voisi muistuttaa hallituksen postilaatikon

olemassaolosta. Keskusteltiin sanan kevytmielinen merkityksestä, joka oli

epäselvä kokouksen puheenjohtajalle.

10.4. Toimariralli
Julia on lähettänyt Toimarirallista infoviestin ja ryhmäjaot ilmonneille.

10.5. Muut esille tulevat asiat
-

11. Tapahtumat
11.1. Koronarajoitukset

Todettiin, että koronarajoitukset ja niistä viestintä on tällä hetkellä hyvin

epäselvää. Odotellaan Etelä-Suomen AVI:n linjauksia helmikuusta.

11.2. Mahdollinen ylimääräinen ESTIEM-vaihto
Maalis-huhtikuulle on suunnitteilla mahdollinen “ylimääräinen” ESTIEM-vaihto.

Tästä tulee lisää tietoa myöhemmin.

11.3. Jr. Times siirtyy
Jr. Times siirtyy huhtikuulle. Päivää varmistetaan vielä.



11.4. Ystävänpäiväsitsit
Suunnittelu alkanut Prodekon, MK:n ja FK:n kanssa. Toivotaan, että voidaan

järjestää.

11.5. Viherhaalarisitsit
IE kertoi pohtineesta Viherhaalarisitsien mahdollisuutta lakkisitsien sijaan.

Toteutettaisiin mahdollisesti Maanpuolustuskorkeakoulun, HY:n farmaseuttien

ja ehkä KY:n kanssa.

11.6. Viininmaistelutapahtuma
Tapahtumassa mahdollisesti kevään aikana. Ruusu käytti suunnitteluun yhden

unettoman illan.

11.7. Wappulaiva
Tuukka on sopinut Augustin kanssa skumppien sponsoroinnista. Julia on

kilpailuttanut laivoja.

11.8. Muut esille tulevat asiat
Todettiin, että helmikuu, tuo kuukausista kaunein, lähestyy.  Ruusu kehotti

ihmisiä olemaan Telegramin ääressä kuukauden vaihtuessa.

Siirryttiin kokoustauolle 17.20.
Palattiin kokoustauolta 17.30.

12. Phuksi- ja ISOasiat
12.1. Kevään ISOsitsien uusi päivä 19.5.

Julia kertoi, että ITMK:n ISOsitsit vol 2 siirtyy helmikuulta toukokuulle. Uusi

päivä on 19.5.

Siirryttiin  kohtaan 12.3.

12.2. Kevään phuksitapahtumat
Elina esitteli kevään phuksitapahtumat. Jännittäviä aikoja tulossa.

Elina poistui 16.57.
Siirryttiin kohtaan 10.2.

12.3. Muut esille tulevat asiat
-

13. MKV-asiat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Rahim ei lähettänyt sektorin terveisiä, mutta luotetaan että MKV-sektorin asiat

ovat kunnossa.



14. Yrityssuhteet
14.1. Ajankohtaiset asiat

BCG:n kanssa sovittu excursio maaliskuulle. Maaliskuussa äänitetään myös

Excupodia.

15. Opintoasiat
15.1. Viestintä ja representaation salaisuudet

Kyselyyn saatiin 16 vastausta, jotka olivat asiallisia ja valaisevia. Kurssilaisilla oli

vaihtelevia kokemuksia, mutta kyselyssä painottuivat kielteiset. Inkeri totesi

johtopäätöksenä, että kurssi ei sovi nykyisessä muodossaan ensimmäisen

vuoden kurssiksi.

Jatkotoimenpiteenä Inkeri laittaa viestiä kurssilaisilta saadusta palautteesta

koulun henkilökunnalle, jossa hän korostaa erityisesti opiskelijoiden oikeuksia

ja mahdollisuutta siirtää kurssi pois ensimmäisen vuoden kursseista.

15.2. Informaatioverkostojen koulutusneuvoston ensimmäinen kokous – pari
nostoa
Hyväksyttiin dippatöiden arvosanoja. AllWell-kysely on tulossa. Uusi

opetussuunnitelma tarkastetaan seuraavaan kokoukseen mennessä, jossa se

hyväksytään. Inkeri mainitsi kokouksessa maisterikurssien aikataulujen

päällekkäisyyksistä aiheutuneista ongelmista, kurssien aikataulutus luvattiin

käydä läpi. Keskusteltiin infon teknisyydestä ja sen suunnasta

opetussuunnitelmissa tulevaisuudessa.

15.3. Muut esille tulevat asiat
-

16. Muu toiminta
16.1. Hallitushengailu GAYY:n kanssa maaliskuussa

Julia on sopinut alustavasti hallitushengailun GAYY:n hallituksen kanssa

maaliskuulle.

16.2. Hallituksen kesäpäivät
Hallituksen kesäpäiviä vietetään 29.-31. heinäkuuta. Kesää odotellessa.

16.3. Sakkojen päivitys
Annettiin Lauralle 1 sakko kuulumisten puuttumisesta.

Odotellaan Rahimin performanssia.

16.4. Pöytäkirjojen tarkastukset
Kaikki pöytäkirjat on tarkastettu tähän mennessä ja kaksi ekaa pöytäkirjaa

löytyy jo netistä.



17. Muut esille tulevat asiat
Hallitushengailu Prodekon hallituksen kanssa on 15. helmikuuta, ohjelma selvinnee

myöhemmin. Prodeko vs Athene Megazone heitettiin ilmoille mahdollisuutena.

Julia fasilitoi hallituksen kämppäkierrosta.

Rebekka haluaa mennä keilaamaan ja Tuukka kiipeilemään.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous 3.2. kello 16.15.  Eväsvuorossa Julia.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 17.50.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Tuukka Pallonen Milja Parviainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Iida Saaristomaa Julia Sippala


